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Styrelseprotokoll nr 2018:11 
Sammanträdesdatum 15 oktober 2018 

Närvarande: Sören Arnström (ordf), Birgitta Eklund, Birgitta Ellius, Lars-Erik Torstenson, 

Lennart Johansson, Marie-Anne Hylin, Monica Savander, Marie-Louise Israelson, Tommy 

Svensson 

Frånvarande: Chris Larsson, Ulla Regeheim, Cissi Ridderstolpe  

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade oss välkomna och öppnade mötet. 

§2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 

§ 3 Val av protokolljusterare 
 Lennart Johansson 

§ 4 Föregående Protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna 

§ 5 Ekonomi 
Vår ekonomi är fortsatt god. 

§ 6 Medlemsläget 
Tommy meddelade att vi idag har 814 medlemmar. Det gånga året har vi fått 30 nya 

medlemmar under vår värvningskampanj.  

56 medlemmar har meddelat att de hämtar programmet via hemsidan istället för att få den via 

posten. 

Beslut: Alla i styrelsen ska också läggas in bland dessa som inte får programmet via post. 

Undantag Marianne  

Vi kommer att fortsätta med kampanjen att få våra medlemmar hämta programmet via 

hemsidan istället för att få den via post. Chris lägger ut detta på första sidan på vårens 

program. 

§ 7 Höstens aktiviteter 
Vi pratade om höstens aktiviteter många är överbokade men  

§ 8 Vårens aktiviteter 
Vi gick igenom aktivitetsplaneringen och följande ändringar togs upp: 

• Fenix palatset blir av, ny dag måndag 14 januari meddelade Lars-Erik 

• Karin Alfredsson fastställdes till den 7 februari 
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• Dart utgår den 15 april, det blir Biljard/Shuffelbord istället meddelade Tommy 

• Det kommer bli två visningar av Nya Karolinskas konst både 23 och 24 april 

meddelade Monica 

• Moa Martinssons Sorunda utgår den 22 maj, Lennart lägger in Fotografiska där istället 

• Båttur med Ran blir den 23 augusti Tommy 

• Konst på hög blir den 28 augusti Chris 

 

Viktiga datum för vårens aktiviteter, här har Marie-Louise skrivit fel tidigare rätta datum är 

följande:  

• 26/10 senast datum för att sända aktiviteter till Chris 

• 14/11 – 9/12 Cissi bortrest allt ska vara klart innan  

• 12/11 genomgång av aktiviteterna på styrelsemötet  

• 26/11 Kopiering av programmet 

• 11/12 Kuvertering 

§ 9 Hur ska vi få nya medlemmar 
Vi fortsatte spånandet om hur vi kan hitta nya medlemmar, detta kommer ju att vara en 

aktivitet under Repskapet i vår. Det finns ju en del föreningar där fd postanställda finns med 

som ex Postgirots vänner, Postgirots Idrottsklubb, Postfolket, PX klubben, Konstföreningen 

det kan finnas fler. Vi funderar vidare på hur vi kan få nya medlemmar från dessa föreningar.  

§ 10 Övrigt 
• Alamanacka för 2019, Sören informerade om att de som vill ha pappersalmanacka ska 

köpa en sådan och lämna kvittot till Birgitta alternativt ta med den i årets 

kostnadsersättning 

• Monica rapporterade att Widar Georgsson försöker starta en lokalförening i Uppsala, 

det är svårt att få fatt i någon som vill bli ordförande. 

• Vi pratade även om julbordsresan och om vi till nästa år ska ha ett julbord i Stockholm 

istället för en kryssning med Vikingline. Som exempel tog Monica upp att Engelen har 

ett bra julbord där de också har musikunderhållning. Melodikrysset vi har haft med 

Roffe kan ju läggas på Postmuseum. Marie-Louise lägger in dessa i Föreslagna 

aktiviteter så vi kommer ihåg det till nästa år. Marianne ville även att vi skulle lägga 

till Konstvandringar i detta.  

• Sören köper presentkort på 200:- på systemet till de på årsmötet som brukar få 

blommor ex mötesordföranden m fl.  
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Vid protokollet:  

 

Marie-Louise Israelson  

Justeras: 

 

Sören Arnström   Lennart Johansson 
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